
 
 

 Bijeenkomst : 5 juni 2013 
 Clubbericht nr. : 47 
 Clubberichtschrijver : Sabine Eggermont 
 Attendance : 64,71 % 
  
  

Aanwezig:        Eugène Bridié,  Marijke du Burck, John van Dijk, Ron Doets, Sabine  
      Eggermont, Hans Eijer, Anton Eelco Gerritsma, Ed Gareman, Hein Grijpink, 
      Xandra Heemskerk, Gerhard Jansen, Jules van Koningsbruggen, Erik 
      Lapré, Marco Lurks, Steven Mast, Marit Oosenbrug, Marian Pérez, Pam 
      Perquin, Betty Talstra, Soeroedj Tewarie, Wieger Visser en Daan van Wijk.  
 
Voorzitter Jules opent de vergadering met als onderwerp clubzaken. Daan en Gerhard bieden de 
leden een drankje aan; dit wordt natuurlijk met redenen omkleed; Daan benoemt vooral zijn 
onderscheiding als Paul Harris Fellow op het lustrumfeest, Gerhard viert het heuglijke feit dat hij 10 
jaar geleden als advocaat is beëdigd. De diverse avenues geven een korte toelichting: op het 
afgelopen jaar en/of op de huidige situatie en/of op het komende bestuursjaar. 
 
Penningmeester(Gerhard): Het geweldige lustrumfeest heeft slechts een overschrijding van 175 euro 
gekend, dit zal met ongeveer 5 euro per lid doorbelast worden. De contributiebetalingen zijn t/m 1

e
 

kwartaal 2013 helemaal bij. 
 
Programmacommissie (Marijke): Ook in de maand juni  moet weer creatief in het  programma 
geschoven worden, vooral vanwege de haringparty. Het is gelukt om op 12 juni een interessante 
gastspreker uit te nodigen. Het juni-programma is terug te lezen op de website. De overdracht naar 
het nieuwe jaar heeft plaats gevonden. 
 
Communityservice (John v. D): Een overzicht van de uitgaven tijdens het afgelopen bestuursjaar 
volgt nog. Er is 250 euro gedoneerd aan Stichting Jansland, in het kader van het lustrum, CS was 
daar graag van op de hoogte gesteld.  In het nieuwe bestuursjaar is 2.500 euro beschikbaar voor de 
Stichting Miro op voorwaarde dat een plan van aanpak door de club wordt goedgekeurd. Op het 
(afgeronde) project Sukh Daam wordt een aanvulling gegeven voor het herstel van de riolering. 
 
Vocational (Pam): Afgelopen jaar is aandacht besteed aan de gebruikelijke zaken: bedrijfsbezoek 
Madurodam, beroepenavond Picassolyceum, dilemma’s. Er is veel vertrouwen in de aanpak van 
Vocational in het nieuwe bestuursjaar. 
 
International (Hans E.): Het contact met een club in Barcelona heeft geen verdere invulling 
gekregen. 
 
Jeugdzaken (Wim): afwezig 
 
Evenementen ( Marian): Er zijn meerdere feesten en evenementen zijn geweest, maar het lustrum 
wordt vooral benoemd. Met dank aan de sponsors: Ed, Ernst, Hans, Wim, Xandra en Robert. 
 
Publiciteit (Sabine): De website is nu goed toegankelijk zowel aan de voorkant als de achterkant: 
programma, nieuwsberichten, overzicht clubberichtschrijvers, clubberichten, fotoreportages (actie 
Ron). De persberichten zijn met regelmaat geplaatst in de huis-aan-huisbladen en het AD. Alle foto’s 
van de leden op de website zijn nu passend bij de leeftijd, op een enkele smurf na (actie Roger).  
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Het Lustrumboek (actie Eugene en Roger) is klaar, wordt binnenkort verspreid. Er komt een NAW-
boekje in het formaat van een creditkaart. 
 
Rondvraag: 

 Jules bespreekt de gezamenlijke bijeenkomst van de 3 Zoetermeerse Rotaryclubs op 29 mei. 
Komend bestuursjaar is Rotary Zegwaart gastheer, Jules zal die taak met plezier van dan-voorzitter 
Marco overnemen. 
 

 Ron geeft aan zijn lidmaatschap bij onze club te beëindigen. Daarover heeft hij met de voorzitter 
een gesprek gehad. Hij blijft dit bestuursjaar nog lid en zal de technische overdracht van de website 
begeleiden. De vraag wordt gesteld of de reden kan worden toegelicht zodat de club er iets van kan 
leren. Ron geeft aan dat dit niet opportuun is voor onze club. 
 

 Marijke brengt van Wil de hartelijke groeten over; hij is vanwege een cursus en een vakantie 
langere tijd afwezig. 
 

 Xandra geeft Jules het advies om volgens bestuursjaar als oud voorzitter te genieten van de 
vrijgekomen tijd. Maar dat hij wel een stuk in het voorzittersboek moet schrijven, dat nu nog in het 
bezit van Ernst is. 
 

 Hans meldt dat Zoetermeer-Rotarian en collega Hans Koemeester na een verblijf in een 
revalidatiecentrum op de goede weg terug is. Het doet vele leden goed dat te horen. 
 

 Daan roept de clubberichtschrijvers die nog niet aan hun verslag zijn toegekomen dit met spoed 
te doen. Hij meldt dat er met 22 leden een aanwezigheid is van 64.71%.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 


